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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Katarina Filipović (SDP) je na 16. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 15. veljače 2023. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Što činite da popravite kvalitetu gradske imovine odnosno tko je zadužen za to da gradska 

imovina ne propada?“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina: 
„Probat ću odgovoriti jer mi je dosta neodređeno pitanje. Gradskom imovinom upravlja i 
odgovorno se ponaša gradska uprava na čelu s gradonačelnikom. To je jasno.  
Na koji dio gradske imovine mislite? 
Jasna stvar da ako se radi o komunalnoj infrastrukturi i o održavanju iste, o njoj se brine odjel 
za komunalne poslove, a ako se radi o komunalnoj infrastrukturi koja je vezana za vodoopskrbi, 
odvodnji brine se labinski Vodovod tako da za svaku sekvencu postoji odgovorna osoba. 
Obzirom da mi pitanje nije bilo do kraja konkretno, nisam baš do kraja shvatio.“ 
 
Katarina Filipović (SDP) dodatno navodi: 
„Mislila sam na zapuštene gradske prostore. Ja ću navesti par primjera. Imamo ruševnu zgradu 
u Ripend, zgrada škole. Imamo atelje Krešimira Farkaša. Imamo ispod vrtića u starom gradu 
onaj prostor. Imamo primjer zgrade nekadašnje mrtvačnice. 
Mislim da je takvih prostora jako puno u gradu i mislim da bi trebalo napraviti neki plan 
rekonstrukcije sa hodogramom i rokovima kada bi se sve to popravljalo tako da svaki građanin 
može znati kada bi se nešto popravljalo u njegovom dijelu grada. Ja sigurno neću glumiti nekog 
detektiva po gradu i tražiti koji su prostori  zapušteni i to prijavljivati jer  imate zaposlenike koje 
to rade i koji su plaćeni za to. Meni je žalosno da im se dozvolilo da toliko godina gradska 
imovina propada.“ 
 
Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina dodatno navodi: 
„Pokušat ću na ovo prvo odgovoriti. Sad mi je malo jasnije pitanje. Što se tiče škole Ripenda, 
intenzivni su razgovori, pa mogu reći u načelu priprema je dosta dobro napravljena skupa sa 
Odjelom za gospodarstvo i EU fondove i skupa sa udrugom pčelara, Istarskom županijom, da 
na sljedeći natječaj koji će krenuti već, mi se nadamo negdje u svibnju, međugranična suradnja 
Hrvatska-Slovenija, da ide upravo situacija na Ripendi odnosno kompletno ona parcela. Tako 
da, ne da razmišljamo, nego intenzivno radimo na tome. Ovo drugo što ste rekli, stara 
mrtvačnica, kako ću je nazvati i kako je svi znamo, u blizini grada, nije vlasništvo Grada Labina 
nego Konstruktor Maribor. Tako da ne možemo i ne smije dirati u tuđe. Mislim da su to osnovna 
načela svega skupa. Prostor ispod terase dječjeg vrtića Pjerina Verbanac u starom gradu 



nedavno je komunalno poduzeće očistilo tako da za ove tri stvari koje ste rekli, mislim da za 
svaku možemo reći da se nešto poduzima, osim ove koja nije naša.“   
 
 
 
 S poštovanjem,  
 
 
 
                                                                                                         PROČELNICA 

                                                                                                      Loreta Blašković, v.r. 

 

 

 

 


